



美国专利诉讼系统导航

Navigating the U.S. Patent Litigation Landscape

2009年11月17日

Sheraton Shenzhen 大中华喜来登酒店 深圳 中国

1:30 p.m. 签到 Registration

2:00 p.m. 开幕致词 Welcome/Opening Remarks

美国富理达律师事务所 上海代表处首席代表 孙嘉鸿 律师

Catherine Sun, Shanghai Office Managing Partner and Asia Practice Chair, Foley & Lardner LLP

2:10 p.m. 美国专利法改革 Patent Reform Legislation in the United States

美国专利商标局前局长/美国商务部前副部长/

美国富理达律师事务所合伙人 杜达知 律师

Jon Dudas, IP Litigation Partner, Foley & Lardner LLP and former Under Secretary of Commerce for Intellectual Property and Director of the USPTO

- 美国专利法改革——奥巴马政府参与意见
U.S. patent law reform — Obama administration weighs in.
- 新立法的通过会否终结数十亿美元损害赔偿的判决?
Will the passage of a new law end billion-dollar damages awards?
- 新立法的通过能否保护您免遭在德州被起诉的厄运?
Will the passage of a new law keep you from being sued in Texas?

2:40 p.m. 美国专利复审制度 U.S. Patent Reexamination

美国富理达律师事务所电子部及知识产权部顾问 **Steven A. Moore** 律师

Steven A. Moore, Senior Counsel and member of the firm's Electronics and IP Litigation practices, Foley & Lardner LLP

- 复审请求的种类及各种类的要求 The types of reexamination requests and the requirements of each type.
- 美国专利商标局对复审成功概率的统计 The USPTO statistics on reexamination success.
- 专利复审期间同时诉讼动议成功的可能性 The likelihood of success on a motion to stay concurrent litigation during reexamination of a patent.
- 复审引发的第三方介入权 Intervening rights that may stem from reexamination.





3:20 p.m. 茶歇 Break

3:35 p.m. 美国专利诉讼变迁概览：管辖权转移、复审及近期判决
The Changing Landscape of U.S. Patent Litigation: Venue Changes, Reexamination, and Recent Decisions

美国富理达律师事务所商务诉讼部及知识产权诉讼部合伙人 **David E. Kleinfeld** 律师

美国富理达律师事务所知识产权诉讼部合伙人 **Kurt M. Kjelland** 律师
David E. Kleinfeld, General Commercial Litigation and IP Litigation Partner, Foley & Lardner LLP

Kurt M. Kjelland, IP Litigation Partner, Foley & Lardner LLP

- 管辖权转移动议和加州分区法院的专利诉讼最新趋势
Recent patent litigation trends in motions to transfer venue and in California district courts
- 复审：未来的两年 Reexamination: the next two years
- 近期重要案例 Recent significant case law
 - 朗讯科技与捷威案的启示意义 Implications of *Lucent Technologies, Inc. v. Gateway, Inc.* (Fed. Cir.)
 - Bilski 与 Kappos 案最高法院的口头审理 Recent oral arguments before Supreme Court: *Bilski v. Kappos* (U.S.)

4:30 p.m. 企业知识产权的策略与保护
IP Strategy and Protection for Corporations

广州三环专利代理有限公司董事长 **温旭** 律师
Xu Wen, President, Scihead Patent Agent Co., Ltd.

- 新专利法实施对知识产权保护环境的影响 The impact of China's new patent law on the IP protection environment
- 如何应对新专利法框架下知识产权保护的挑战 Coping with challenges to IP protection under the framework of the new patent law
- 知识产权保护案例剖析 IP protection case study

5:00 p.m. 问答/闭幕致辞 **Questions and Answers/Closing Remarks**